
Zápis z pastorační rady ze dne 15. 2. 2024.  

Přítomni: P. Oldřich Kučera, P. Vojtěch Černý, Jan Krýsa, Marek Avuk, Jana Stará, Josef Bureš 

Nepřítomni: P. Stanislav Jílek 

Omluveni: Petr Trefil, Marta Růžková 

1. P. Oldřich: děkuje všem, kdo se zapojují do chodu a provozu farnosti. Je připraven rozpis 
křížových cest. Postní duchovní obnova – P. Med nemůže, účast přislíbil generální vikář P. Jan 
Paseka, termín 9.3., dopoledne 2 přednášky, v poledne mše sv., příležitost ke svát. smíření.  

2. Farní pouť: předpokládaný termín 11. 5. 2024. Místa: Kočí, Chlumek, Budislav. J. Bureš by 
zajistil výklad v Kočí. J. Stará domluví návštěvy na příslušných místech.  

3. 27.4. bude Večer chval se skupinou Výbuch. 10.3. od 14 hod. pořádá křížovou cestu v Krátech 
společenství manželů. Pokud by bylo špatné počasí, byla by křížová cesta v kostele ve 
Skuhrově. J. Bureš doporučuje křížovou cestu u Přibyslavi – mohla by být v neděli 17.3., 
vezme si na starosti J. Bureš.  

4. P. Trefil prosí, aby mu byl dodán plán farních akcí pro rok 2024. Dále informoval, že z diecézní 
synodní skupiny přišel dotaz, zda by farní synodní skupiny měly chuť se sejít a prodiskutovat 
výstupní materiál ze synody. Skupinka ze společenství manželů má již domluvenou schůzku 
(Lída Blažková). J. Stará zjistí zájem u skupinky Modlitby matek.  

5. P. Trefil předběžně domluvil na adventní DO p. opata Spišáka.  
6. Zveřejňování fotek na webových stránkách farnosti: u každé akce se napíše věta: Účastí na 

prezentované akci dává zobrazovaná osoba souhlas se zveřejněním své fotografie. J. Krýsa 
přidá na webové stránky údaj o nakládání s osobními údaji, splnění zákonného požadavku na 
zveřejňování obrazového obsahu plánovaných akcí.  

7. Na stránky farnosti se budou dávat údaje, kdy se uklízí kostel. Zajistí J. Krýsa. Dále 
zaktualizuje nové členy pastorační rady.  

8. Návrhy na kandidáty za různá společenství do pastorační rady: Stanislav Dvořák za skauty, 
někdo za Charitu, Karel Růžek za varhaníky.  

9. Bylo by dobré, kdyby existovala skupina lidí, která by se starala o pravidelnou údržbu fary a 
potřebné manuální práce ve farnosti. J. Krýsa to zveřejní v neděli po ohláškách, ochotní 
farníci se mohou obracet na něj. Skupiny, které využívají prostory fary, by po sobě měly 
uklidit. Podobně jako je pravidelný úklid kostela, mohl by se plánovat i pravidelný úklid fary.   

10.  M. Růžková připravila postní aktivitu pro děti, bude na stolku s biblickými postavičkami. 
11. J. Stará navrhuje, aby byla ve farnosti příležitost ke společnému udělení svátosti pomazání 

nemocných. Pastorační rada souhlasí, mohlo by to být kolem pouti v létě.  
12. Věk na biřmování: Většina pastorační rady je pro snížení věkové hranice od 16 let (4 členové 

pro, 2 proti). Pro zjištění zájmu žádáme vážné zájemce o biřmování od 16 let, aby se zapsali v 
sakristii.   

13. Členové pastorační rady do příští rady popřemýšlí o společné modlitbě po mši sv.  
14. O. Oldřich informoval o nových skutečnostech ohledně stavebního povolení na stavbu nové 

fary, která by byla nízkoenergetická, bezbariérová, pro 3 kněze. Biskupství na to schválilo 
investice pocházející z prodeje pozemků před 7 lety. 

15. Návrh na členy ekonomické rady: z PR J. Krýsa, dále J. Lacina.    
16. Příští PR bude po Velikonocích ve čtvrtek 11.4. v 19 hod.                  

       Zapsala J. Stará 15.2.2024       


